
Oroszlány Város Önkormányzata  

Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

 

12/2016. ESZB 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült:  Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2016. szeptember 1-jei, 

munkaterv szerinti nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen voltak: Dr. Mátics István elnök, Hermann Istvánné, Süli Ildikó, Torma Lajos, 

bizottsági tagok 

 Kapros Katalin jegyzőkönyvvezető 

 

Távol voltak: Hezler Gabriella, Módi Miklós, Vargáné Vojnár Katalin bizottsági 

tagok 

 

Meghívottak: A mellékelt jelenléti ív szerint  

 

 

Dr. Mátics István elnök köszöntötte a jelenlévőket és a bizottság ülését 10 óra 2 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt. Ismertette 

a meghívóban kiküldött napirendi pontokat. Javasolta, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontok 

tárgyalása előtt egyéb napirendi pontként hallgassák meg Dr. Nagy Jenő háziorvost.   

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, hogy szavazzanak a 

napirendről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta a 

napirendet és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

121/2016. (IX.1.) ESZB határozata 

a napirendről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 2016. 

szeptember 1-jei ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

 

Nyílt ülés: 

1. Egyebek  

2.      A Képviselő-testület 2016. szeptember 6-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 

Zárt ülés: 

3.     Egyedi szociális kérelmek elbírálása  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

1.  NAPIRENDI PONT:          Egyebek 

 

Dr. Nagy Jenő háziorvos elmondta, hogy korábban egy rendelő felújítási program indult el a 

városban, ami után az önkormányzati tulajdonú rendelők megújult állapotban tudnak működni. Az ő 

és Dr. Markó Tímea rendelője később kerültek önkormányzati tulajdonba. Az lenne kérésük, hogy ne 

álljon meg a rendelő felújítási program, mivel ez a két rendelő is elhanyagolt és felújításra szoruló 
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állapotban van. Kerüljön a testület elé egy indítvány, ha lehet, még a jövő héten, ami alapján az 

illetékes szakbizottság dönt, hogy milyen körben történjen egy felmérés, és ennek alapján egy terv, 

ami megcélozza azt, hogy a két rendelő is megfelelő állapotba kerülhessen.  Másik kérdése az volt, 

hogy azt az önkormányzati támogatást, amit a költségvetésben megszavaztak, mikor lehet igényelni. 

Befejeződött a szűrési program, ha van rá mód, szeretne választ kapni, hogy mikor indulhat a 

számlázás. 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, a szűrési program tudomása szerint még nem zárult le, az 

december 31-ig tart. A rendelő felújításokkal kapcsolatban az lenne célszerű, ha írásban jeleznék 

kérésüket, ami alapján a jövő évi költségvetésben tervezni tudják a rendelők felújítását, illetve a 

hivatal szakemberei megnézik, mi lesz ennek a költségvonzata.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, a felújításokkal kapcsolatban véleménye szerint is célszerű lenne a 

kérelmet benyújtani, beleírni a legszükségesebb felújítási igényeket. Ezt követően tudnak a 

szakemberek felmérést végezni és költségvetési kalkulációt készíteni, amely után bekerülhet a testület 

elé. Szeptember 6-ai ülésre ez fizikálisan nem kerülhet be. A támogatással kapcsolatban, 

szeptemberben lesznek megkötve a megállapodások, ezt követően lehet hozni a számlákat. 

 

Szemző Ildikó osztályvezető hozzátette, elkezdik a támogatási szerződések összeállítását, és ha alá 

vannak írva, utána utalják az összeget. 

 

Dr. Nagy Jenő háziorvos elmondta, nem is gondolta, hogy a mostani testületi ülésen döntés 

szülessen, hanem egy elvi megerősítést vár a testület részéről arra vonatkozóan, hogy a rendelői 

felújítási programot támogatja. Írásban nyújtják be kérelmüket. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, az idei évben a városra irányuló komplex egészségügyi program 

koncepciójának kialakítását el kell készíteni, ennek része kell lennie a rendelők állapotának 

felülvizsgálata. Az elvi támogatás tud működni ezen az egészségügyi programon belül. 

 

Dr. Nagy Jenő háziorvos elmondta, hogy írásban elő fogják terjeszteni kérésüket. A tavalyi évben a 

rendelő felújításra szánt megmaradt összeg átkerült a gimnázium csatorna hálózatára, úgy gondolja, az 

idén is lehet összegeket átcsoportosítani. 

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, a korábbi gyakorlat az volt, hogy az ilyen jellegű igényeket a 

VFKB ülésen megnézték, javasolta, hogy írásban jelenjen ez meg, ők is tárgyalják ezt meg. Tűzzenek 

ki egy olyan időpontot, amikor meg is tudnák nézni a helyszínen, hogy miket kell felújítani, ezt 

követően lehet látni, hogy van-e a költségvetésben erre mód. Ezzel párhuzamosan folyhat az 

egyeztetés az egészségügyi programról is.  

 

Dr. Mátics István elnök javasolta, kérjék meg az érintett háziorvosokat, hogy foglalják a kérésüket 

írásba, hogy a bizottságok tudjanak vele érdemben foglalkozni. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak a javaslatról.  

 

A bizottság javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

122/2016. (IX.1.) ESZB határozata 

Dr. Nagy Jenő és Dr. Markó Tímea háziorvosok rendelő felújítási programmal kapcsolatos 

kérelméről 

  

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

megkéri az érintett háziorvosokat, hogy a rendelő felújítási programmal kapcsolatos kérésüket 

foglalják írásba, hogy a bizottságok tudjanak vele érdemben foglalkozni. 
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Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Dr. Nagy Jenő háziorvos 10 óra 16 perckor elhagyta az ülést. 

 

Dr. Mátics István elnök javasolta, hogy a Képviselő-testület 2016. szeptember 6-ai ülése 

előterjesztései közül a 2. és a 4. napirendi pontot tárgyalják. 

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb 

eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című 

előterjesztés kiegészítésre került, hétfőn kiírásra került a Bursa Hungarica Felsőoktatási 

Önkormányzati Ösztöndíj pályázat, és erről kellene dönteni. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, ez az anyag helyben kiosztással került most a bizottság elé, ma került 

kiegészítésre az előterjesztés. 

 

Dr. Mátics István elnök javasolta, hogy ezzel a kiegészítéssel fogadják el az előterjesztések 

tárgyalását. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, hogy 

szavazzanak a napirendről és az előterjesztések tárgyalásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta a 

napirendet és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

123/2016. (IX.1.) ESZB határozata 

a napirendről és az előterjesztések tárgyalásáról 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 2016. 

szeptember 1-jei ülésén a Képviselő-testület 2016. szeptember 6-ai ülése előterjesztései közül az 

alábbiakat tárgyalja: 

 Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 A 2016. évi költségvetés - 2/2016. (II.14.) önkormányzati rendelet – módosítása 

 A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 

4/2015. (II.28.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

2.   NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2016. szeptember 6-ai ülése előterjesztéseinek  

     megvitatása  

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról. 

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy augusztus 29-én az Emberi Erőforrások Minisztériuma 

kiírta a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíj pályázatot. Önkormányzatunk már 

évek óta csatlakozik a programhoz. Október 3-áig kell benyújtani a csatlakozási szándékot, a jövő évi 

költségvetésből 1.900 E Ft-ot szánnak a támogatásra. A kérelmet november 8-áig kell benyújtaniuk a 

hallgatóknak. 

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, az anyag arról szól, hogy az ESZB bírálja el a kérelmeket. 

Kérdése az volt, hogy a munkaülésekbe be lehet-e illeszteni vagy rendkívüli bizottsági ülést kell e 

miatt tartani. 
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Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy a munkaülésekbe be lehet illeszteni, az 

önkormányzatnak december 14-15-e a határidő, amíg el kell dönteni, hogy ki és milyen összegű 

támogatást kaphat. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

124/2016. (IX.1.) ESZB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című véleményezéséről 

  

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb 

eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című 

előterjesztést. 
 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

A 2016. évi költségvetés - 2/2016. (II.14.) önkormányzati rendelet - módosítása  
 

Dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztést, melynek a lényege, hogy aktualizálja a 

költségvetést, az iparűzési adó várható bevétele jelentősen alul maradt a korábban számítotthoz képest. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, erre építették a módosítást, a betervezett sorok rendelkezésre állnak, 

a beruházások ezen belül mozognak, de plusz fejlesztést idén már nem tudnak eszközölni.  

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

125/2016. (IX.1.) ESZB határozata 

 „A 2016. évi költségvetés - 2/2016. (II.14.) önkormányzati rendelet - módosítása” című 
előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A 2016. évi költségvetés - 2/2016. (II.14.) 

önkormányzati rendelet - módosítása” című előterjesztést. 
 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 4/2015. 

(II.28.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

126/2016. (IX.1.) ESZB határozata 

„A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 

4/2015. (II.28.) önkormányzati rendelet módosítása” című 

előterjesztés véleményezéséről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról, a 

gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 4/2015. (II.28.) önkormányzati rendelet módosítása” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Szemző Ildikó osztályvezető tájékoztatásul elmondta, hogy a márciusi bizottsági ülésen döntöttek 

arról, hogy Dr. Antal József a vissza nem térítendő önkormányzati támogatást a behívó rendszerre 

szeretné költeni. A doktor úr ismételten megkereste önkormányzatunkat, és elmondta, hogy akkor 

tudná megvalósítani a behívó rendszert, ha az önkormányzat kötelezettséget vállal, hogy az 

elkövetkező 3 évben biztos meg fogják kapni az orvosok a támogatást.  

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, az volt az állásfoglalásuk, hogy nincs elvi kifogásuk ellene, a 

többi pénzügyi természetű, és nem tartozik az ESZB-re. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, olyan elvi hozzájárulást lehet adni, ha a költségvetés lehetővé teszi a 

következő években, akkor lehet biztosítani, de még a PÜB sem tud arról dönteni, hogy mi lesz a 

következő költségvetés tartalma, így nem lehet kötelezettséget vállalni.  

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, amikor meghozták az elvi döntésüket, jó ötletnek tűnt a behívó 

rendszer. Akkor nem említette a doktor úr, hogy ezt az önkormányzat finanszírozásában kell 

megvalósítani.  

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy közel 800 E Ft-os beruházás. Amikor tárgyalta a 

bizottság, akkor arról biztosították a doktor urat, hogy ha a következő években is lesz ez a támogatás, 

akkor azt a számlát, amin megvette a beléptető rendszert, az elkövetkező évek támogatásainak 

elszámolására benyújthatja. 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, a doktor úr kérése az volt, hogy az idei támogatást fordíthassa 

erre, azt mondták rajtuk nem múlik, a pénzügyi része a pénzügyre tartozik.  

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérdése az volt, a bank kérte-e ezt a garanciát. 

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy ezt a doktor úr kérte, hogy bele merjen vágni a 

beruházásba. Annyiban maradtak a doktor úrral, hogy a hétfői Pénzügyi Bizottsági ülésre ezt beviszi, a 

bizottság dönt ebben. 

 

Dr. Mátics István elnök javasolta, a bizottság úgy foglaljon állást, hogy a véleménye nem változott a 

korábbiakhoz képest, a pénzügyi része nem tartozik a bizottsághoz. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak 

a javaslatról.  

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

127/2016. (IX.1.) ESZB határozata 

Dr. Antal József behívó rendszer támogatásával kapcsolatos kérelméről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága Dr. 

Antal József behívó rendszerrel kapcsolatos kérelméhez elvi hozzájárulást ad. 
 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt Dr. Mátics István elnök 10 óra 34 perckor a bizottság nyílt 

ülését bezárta és zárt ülést rendelt el.  

K.m.f. 

 

 Dr. Mátics István  

 elnök  bizottsági tag  

 

 

Kapros Katalin 

jegyzőkönyvvezető 


